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کاهش ۵۰۰ هزار نفري شمار معتادان کشور
دبيرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر 
از افزايش ۸۵ درصدي کشت مواد 
مخدر در افغانس��تان و توليد بيش 
از ۲۰۰۰ ت��ن م��اده مخدر در اين 
کش��ور خبر داد. به گزارش ايسنا، 
رحماني فضلي با بيان اينکه تعداد 
مواد مخدر صنعتي به بيش از ۷۰۹ مورد رسيده است،  گفت: از 
سال گذشته تا به الان بيش از ۸۵ درصد بر کشت مواد مخدر 
در افغانستان افزوده شده و بر اساس آمارهاي بين المللي به 
بيش از ۹۰۰۰ تن رسيده، اين در حاليست که از نظر ما ميزان 
توليد مواد مخدر در افغانستان بيش از ۱۰ هزار تن است. وزير 
کشور با بيان اينکه در سال گذشته ۱۲۰۰ تن ماده مخدر در 
کشور کشف شده است، تصريح کرد: بر اساس شيوع شناسي 
انجام ش��ده در دولت قبلي و ش��يوع شناس��ي سال ۹۶ تعداد 
معتادان از حدود سه ميليون و ۳۰۰ هزار نفر به دو ميليون و 
۸۰۰ ه��زار نف��ر کاهش يافته که اين به معناي کاهش بيش 

از ۵۰۰ هزار نفر از معتادان بوده است.

مصدوميت ۲۲ نفر در حادثه واژگوني اتوبوس
معاون عمليات س��ازمان امداد و نجات جمعيت هلال احمر 
از واژگوني يک دس��تگاه اتوبوس در محور س��بز.ار – مهر و 
مصدوميت ۲۲ نفر خبر داد و گفت: 4 تن از مصدومان توسط 
عوامل امدادي هلال احمر به مراکز درماني منتقل شدند. به 
گزارش ايلنا، شاهين فتحي با اشاره به واژگوني يک دستگاه 
اتوبوس در اس��تان خراس��ان رضوي محور س��بزوار-مهر و 
حادثه ديدگي ۲۹ تن، گفت: س��اعت ۲۰ و ۲۵ دقيقه ش��ب 
دوشنبه )۱۱ تيرماه( واژگوني يک دستگاه اتوبوس به مرکز 
هماهنگ��ي و کنترل عملي��ات امدادي جمعيت هلال احمر 
اعلام ش��د. معاون عمليات س��ازمان امداد و نجات جمعيت 
هلال احمر با بيان اينکه بلافاصله پس از اعلام، امدادگران 
و نجاتگران جمعيت هلال احمر به محل وقوع حادثه اعزام 
ش��دند، اف��زود: در اين حادثه ۲۹ ت��ن حادثه ديدند که از اين 
تعداد 4 تن توسط نيروهاي امدادي جمعيت هلال احمر به 

مراکز درماني منتقل شدند.

قاتل وحيد مرادي تحويل پليس آگاهي شد
قاتل وحيد مرادي ش��رور معروف تهران که روز گذش��ته در 
محوطه زندان رجايي ش��هر به قتل رس��يد شناسايي شد. به 
گزارش ايلنا به نقل از پليس پايتخت، قاتل وحيد مرادي شرور 
معروف تهران که روز گذشته در محوطه زندان رجايي شهر 
به قتل رس��يد، شناس��ايي ش��د. اين متهم که در درگيري در 
زمان هواخوري با جسم برنده به وحيد مرادي حمله ور شده 
و او را به قتل رسانده بود پس از دستگيري به پليس آگاهي 
تهران منتقل ش��د. وحيد مرادي قاتل ش��روري است که ۲۶ 
ارديهش��ت ماه در پارتي ولنجک دوس��ت خود را با ضربات 
چاقو کشته بود و حين فرار به خارج از کشور در ۵۰۰ متري 

مرز، توسط پليس دستگير شد.

آيين رونمايي از 7 خودرو آتش نشاني در 
شرکت نفت وگاز گچساران

تجارت-استان خوزستان: آيين رونمايي از ۷ خودرو آتش نشاني 
مجهز به سيستم هاي خاموش کننده روز دنيا در شرکت بهره 
برداري نفت وگاز گچس��اران برگزار ش��د . با حضور مديرعامل 
ش��رکت بهره برداري نفت وگازگچس��اران، معاون HSEستاد، 
مديران، رؤس��اي ادارات و جمعي از کارکنان اين ش��رکت آيين 
رونمايي از ۷ خودرو آتش نش��اني در اداره ايمني و بهداش��ت 
ومحيط زيست HSE برگزار گرديد .مهندس هوشنگ صيدالي 
مديرعامل ش��رکت بهره برداري نفت وگاز گچس��اران در اين 
مراسم اظهار کرد: امروز مفتخرهستيم که درسالي که از سوي 
مق��ام معظ��م رهبري به عنوان س��ال حمايت از کالاي ايراني 
نامگذاري شده است از ۷ خودرو آتش نشاني ساخت داخل در 
شرکت بهره برداري نفت وگازگچساران رونمايي نماييم .وي 
ادامه داد: ش��رکت بهره برداري نفت وگازگچس��اران به دليل 
ويژگ��ي خ��اص آن و قرارگرفتن آن درميان 4 اس��تان فارس، 
بوش��هر، خوزس��تان و کهگيلويه وبويراحمد از اهميت ويژه اي 
براي صنعت نفت وکشور برخوردار است .صيدالي تصريح کرد 
: ش��رکت بهره برداري نفت وگازگچس��اران به منظور داش��تن 
ديپلماسي فعال اقتصادي و تعامل با شرکت هاي توانمند داخلي 
، تأمين کالا از سازندگان معتبر و اطمينان از کالاهاي خريداري 
شده وکاهش هزينه ها و تضمين استمرار توليد همراه با ايمني 
فرآيندها و تس��هيل و تس��ريع فرآيندهاي مالي اين افتخار را 
دارد که همواره حمايت از س��ازندگان داخلي را از اولويت هاي 
برنامه هاي کاري خود قرار دهد .مديرعامل شرکت بهره برداري 
نفت وگازگچس��اران خاطر نش��ان کرد: همواره بهره مندي از 
اص��ول و الگوه��اي اجرايي در مبح��ث ايمني يکي از راههاي 
حفاظت از سرمايه ها ، ارتقاء امنيت و ايمني است که اين شرکت 
تا کنون موفق شده است کارهاي خوبي دراين خصوص انجام 
دهد . صيدالي با بيان اينکه خريد از سازندگان داخلي و حمايت 
از آنها نقش بس��زايي در اقتصاد و اش��تغال درکش��ور دارد گفت 
: خريد ۷ دس��تگاه خودرو آتش نش��اني روز دنيا به س��فارش اين 
ش��رکت به س��ازندگان داخلي به ارزش ۷ ميليارد تومان يکي 
از اقدامات بزرگ اين ش��رکت در راس��تاي حمايت از سازندگان 
داخلي اس��ت .رييس اداره ايمني وبهداش��ت ومحيط زيس��ت 
HSE ش��رکت بهره برداري نفت وگاز در آيين افتتاحيه اولين 
س��ري خودروهاي جديد ايستگاههاي آتش نشان اين شرکت 
اظهار کرد : درحال حاضر ۸ ايس��تگاه آتش نش��اني فعال در 4 
استان کشور زير نظر HSE شرکت نفت گچساران مشغول به 
فعاليت هستند که در بين شرکت هاي تابع مناطق نفتخيز جنوب 
بيشترين ايستگاه آتش نشاني بدليل پراکندگي تأسيسات اين 

شرکت از آن اين شرکت مي باشد.

حوادث

پیشخوان

اجتماعی

گروه اجتماعي: روز گذش��ته نشس��ت خبري علي اعطا، س��خنگوي 
ش��وراي ش��هر تهران با خبرنگاران برگزار ش��د. او در رابطه با آخرين 
وضعي��ت پرونده ه��اي فس��اد دوره قب��ل مديريت ش��هري گفت: 
گزارش هايي در دوره ش��هرداري قبلي به دس��تگاه قضايي ارس��ال 
شده که در دستگاه مربوطه در حال طي کردن مسير خود است و اينکه 
در حال حاضر در چه مرحله اي اس��ت اطلاعي ندارم و بايد از مس��ير 
قضايي پيگيري شود. اعطا به لايحه يکپارچه شهري و درآمدهاي 
پايدار شهري اشاره کرد و گفت: لايحه مديريت يکپارچه سال هاست 
که معطل مانده زيرا اگر بخواهد محقق شود تعدادي از وزراتخانه ها 
بايد بخش��ي از اختيارات خود را به سيس��تم مديريت ش��هري محول 

کنند که اين امر طبيعتا با مقاومت هايي مواجه است.
سخنگوي شوراي شهر تهران ادامه داد: همچنين عامل ديگري که 
باعث ش��ده اين لايحه تاکنون به نتيجه نرس��د ابراز ترديد از س��وي 
برخي افراد در مديريت ش��هري اس��ت اما اين موضوع را پيگيري 
خواهيم کرد و خوش��بين نيس��تم در کوتاه مدت حادث ش��ود. وي در 
ادامه به کاهش عوارض س��اخت و س��از در برخي مناطق اش��اره کرد 
و گفت: درحال حاضر در بافت فرسوده عوارضي براي صدور پروانه 
ساخت پرداخت نمي شود و اين کمکي براي نوسازي بافت فرسوده 
است. اگر اين موضوع بخواهد درمناطق ديگري که بافت فرسوده 
نيس��ت و نياز به س��اخت و س��از دارد، اجرايي شود، بايد بررسي هاي 

کارشناسي صورت گيرد.
اعطا در رابطه با سياست هاي شورا در برابر ماده ۱۰۰ نيز گفت: ماده 
۱۰۰ قانون شهرداري ها براي جلوگيري از تخلف طراحي شده، در 
سال ۹۶ بودجه مصوب درآمد ناشي از ماده ۱۰۰، ۷۸ ميليارد تومان 
بود در حاليکه در سال ۹۷ اين درآمد به ۵۶ ميليارد تومان رسيد. يعني 
حدود ۳۵ درصد درآمد ناشي از ماده ۱۰۰ را در سال ۹۷ کاهش داديم 
و وابستگي شهرداري به اين منبع کم شد که رويکرد شوراي پنجم 

و مديريت شهري در اين دوره نيز همين بود.
س��خنگوي ش��وراي ش��هر تهران در پاسخ به سوالي مبني بر آخرين 
وضعيت صندوق ذخيره کارکنان شهرداري اظهار کرد: در دوره سوم 
شورا مصوبه اي تحت عنوان مجوز تشکيل صندوق ذخيره کارکنان 
شهرداري مطرح شد که توسط اين مصوبه مقرر شد هر ماه حداکثر 
سه درصد از حقوق و مزاياي مستمر کارکناني که به عضويت صندوق 
ذخيره در مي آيند کسر شود و به حساب آنها در صندوق واريز شود. 
اعطا ادامه داد: شهرداري تهران هم در عمل ماهانه سه درصد کسر 

مي کرد و س��ه درصد را هم به عنوان س��هم ش��هرداري به صندوق 
ذخيره واريز مي کرد. از طرفي طبق قانون تشکيل حساب پس انداز 
کارکنان دولت که مصوب س��ال ۷۶ اس��ت در صورت درخواس��ت 
کارکنان دس��تگاه ها، امکان واريز مبالغ به يک حس��اب س��پرده در 
ن��زد ي��ک بانک عامل وجود دارد. بنابراين تش��کيل صندوق ذخيره 
کارکنان بر خلاف رويه قانوني واقتصاد سالم و شفاف بود و در عمل 
هم مستندات نشان مي دهد که عملکرد اين مجموعه در دوره هاي 
قبل قابل قبول نبوده است. همچنين در شورا در حال حاضر طرحي 

تهيه شده است که اگر طرح تصويب شود براساس اين طرح صندوق 
ذخيره کارکنان با تشکيل مجمع فوق العاده و انتخاب هيات تسويه 
بايد منحل شود و ظرف يک مدت معين بايد مبالغ حاصله از تسويه 
به حس��اب کارکنان نزد بانک عاملي که تعيين مي ش��ود واريز گردد. 
به گفته اعطا، اين صندوق بر خلاف رويه هاي شفاف اقتصادي و بر 
خلاف مصوبه سال ۷۶ شکل گرفته است و بر همين مبنا تعدادي از 
اعضاي شورا طرحي را ارائه کرده اند تا اين صندوق منحل شود و با 

اعضاي آن به تدريج تسويه شود.
س��خنگوي ش��وراي شهر با بيان اينکه انتشار اسامي خبرنگاراني که 
طرح ترافيک دريافت کرده اند راهي براي افزايش شفاف س��ازي در 
اين زمينه بود، گفت: بخشي از شورا معتقد بودند که اسامي رسانه ها 
نيز بايد منتشر مي شد که اين اتفاق نيفتاد و در کنار مشکلاتي که در 
اجراي اين طرح وجود داشت يکي از مشکلات هم همين بود که آن 
را دنبال مي کنيم و اگر شهرداري بنا به دلايلي نخواهد اسامي اعلام 
شود تنها راه اصلاح آئين نامه است. اعطا در رابطه با نقش شهرداري 
در کاهش آسيب هاي اجتماعي نيز خاطرنشان کرد: شهرداري يکي 
از دستگاه هايي است که در حوزه کاهش آسيب هاي اجتماعي ورود 
کرده است که بعضا ممکن است برخي وظايفش با دستگاه هاي ديگر 
موازي يا متداخل باشد. شهردار تهران هم اين موضوع را با جديت 
دنبال مي کند و در شورا هم اين حساسيت وجود دارد و بعضي از اعضاي 
ش��ورا هم به طور مش��خص موضوع را دنبال مي کنند. س��خنگوي 
شوراي شهر در پايان در مورد آخرين وضعيت مجوز پلاسکو و روند 
اعطاي مجوز ساختمان جديد پلاسکو اظهار کرد: جلسات متعددي 
در اس��تانداري تش��کيل شد و استاندار نيز برنامه زماني مشخصي را 
مطرح کردند و تاکيد داشتند که مجري و مالک بايد طبق آن برنامه 
عمل کنند. بنابراين بنياد مستضعفان بازه دو ماهه در اختيار دارد تا 

نقشه هاي گودبرداري را تهيه و مجوزهاي لازم را بگيرد.

سخنگوي شوراي شهر تهران مطرح کرد

انحلال صندوق ذخيره کارکنان شهرداري در دستور کار

۱۱۱ تن مواد مخدر امحا مي شودصدور پروانه شکار براي آمريکايي ها منتفي شدحيوانات موذي دومين ابر چالش تهران
نماين��ده مردم تهران در مجلس، با بيان 
اينک��ه از بين بردن موش ها با س��مپاش 
اثرات زيس��ت محيطي ب��ه همراه دارد، 
گف��ت: نب��ود مديري��ت يکپارچ��ه مانع 
ساماندهي آلودگي هوا در پايتخت تلقي 

مي شود. سيده فاطمه ذوالقدر گفت: تهران به عنوان يک کلانشهر با 
چالش هاي متعددي درگير است از جمله مشکلات زيست محيطي 
و آلودگي هوا، که در نبود مديريت يکپارچه شهري اين معضلات 
روز ب��ه روز عمي��ق ت��ر و فجيع تر مي کند بنابراين حضور موش ها 
نيز بر اين آلودگي در پايتخت مي افزايد. وي با بيان اينکه دومين 
ابرچالش براي کلان ش��هر تهران حيوانات موذي نظير موش ها 
هس��تند تصريح کرد: براس��اس قوانين موجود، متولي ساماندهي 

معضل حيوانات موذي در سطح شهرها، شهرداري ها هستند.

مديرکل دفتر ش��کار و صيد س��ازمان 
حفاظت محيط زيست گفت: با توجه به 
رويک��رد خصمانه و اعمال تحريم هاي 
ظالمان��ه آمري��کا علي��ه جمه��وري 
اس��لامي ايران، تا اطلاع ثانوي صدور 

مجوز براي اتباع آمريکايي منتفي است. علي تيموري درخصوص 
تصوير منتشر شده از پروانه انتفاعي شکار براي اتباع آمريکايي 
در منطقه کاشمر، گفت: تاکنون هيچ مجوز شکاري براي اتباع 
آمريکايي در منطقه کاشمر صادر نشده است و تصوير منتشر شده 
مربوط به اين منطقه نيست. تيموري ادامه داد: مجوز شرکت هاي 
تور گردان توسط سازمان ميراث فرهنگي و گردشگري، مجوز 
ورود اتباع خارجي به کشور توسط وزارت امور خارجه و مجوز ورود 

تجهيزات و ادوات شکار توسط گمرک صادر مي شود.

س��خنگوي ستاد مبارزه با مواد مخدر 
از امح��اي ح��دود ۱۱۱ تن مواد مخدر 
در پنج اس��تان کش��ور خبر داد. پرويز 
افش��اربيان داش��ت: ح��دود ۱۱۱ تن 
مواد مخدر در پنج اس��تان کشور امحا 

مي ش��ود. همچنين اين مراس��م نمادين در اس��تان اصفهان 
همزمان با مراسم تهران برگزار شده و با دستور وزير کشور و 
به صورت ويدئو کنفرانس در سالن نمايش به نمايش درخواهد 
آمد. او در ادامه گفت: به همين خاطر تا 4۳ تن انواع مواد مخدر 
در اصفه��ان امحاء مي ش��ود. همچني��ن موادي که به صورت 
نمادين امحاء مي ش��وند از انواع مواد مخدر مکش��وفه هستند. 
وي گفت: موادي که امحا مي ش��وند، ناخالص هس��تند و هيچ 

کاربردي ندارند.

اخــبار شـهرستان

صادرات شمش آلومينيوم همان خام فروشي است
مديرکارخانه ايرالکو :

مسئول بازرسي شهرداري فردوسيه توديع ومعارفه شد

تبديل يادمان هاي ايلام به يکي از کريدور و مسيرهاي اصلي کاروان هاي راهيان نور توزيع عادلانه آب به 56 شهراستان اصفهان ازطريق سامانه تله متري 
تجارت-استان ايلام - رئيس بنياد حفظ آثار 
و نشر ارزش هاي دفاع مقدس کشور گفت: 
با توجه به موقعيت اس��تان ايلام در جنگ 
تحميلي در صدد هس��تيم که يادمان هاي 
اين اس��تان به يکي از کريدور و مسيرهاي 
اصلي کاروان هاي راهيان نور و محل هاي 
ش��ب ماني زائران اين اماکن تبديل ش��ود.

س��ردار کارگر رئيس بنياد حفظ آثار و نش��ر 
ارزش ه��اي دف��اع مقدس کش��ور گفت: 

سالانه ۶ هزار نفر گردشگر و مهمان خارجي از اقصي نقاط دنيا 
از يادمان ها و مناطق جنگي کشور بازديد مي کنند.سردار بهمن 
کارگر روز يکشنبه در نشست خبري در استان ايلام اظهار کرد: 
اين بازديد کنندگان از يادمان هاي دفاع مقدس شهرهاي مختلف 
درگير جنگ به ويژه نقاط جنگي استان خوزستان و جنوب کشور 
بازديد مي کنند.وي افزود: سالانه ۶ ميليون نفر از مردم داخل کشور 
نيز در قالب کاروان هاي راهيان نور از مناطق جنگي و يادمان هاي 
دفاع مقدس غرب، شمال غرب و جنوب غرب بازديد مي کنند.
رئيس بنياد حفظ آثار و نشر ارزش هاي دفاع مقدس يادآور شد: 
۵۸ يادمان دفاع مقدس در هفت اس��تان درگير جنگ همچون 
ايلام، کرمانشاه، کردستان، آذربايجان غربي، خوزستان، بوشهر و 
هرمزگان وجود دارد که محل بازديد کاروان هاي راهيان نور است.

سردار کارگر افزود: تا سال ۱4۰4 که سند افق چشم انداز کشور 

است اين يادمان هاي دفاع مقدس توسعه 
مي يابند و از لحاظ زيرس��اختي و امکانات 
تجيهز مي شوند اما احداث و افزودن يادمان 
جديد در دس��تور کار بنياد حفظ آثار و نش��ر 
ارزش هاي دفاع مقدس نيست.به گفته وي 
ي��ک هزار و ۹۵۷ يادمان ش��هداي گمنام 
در نقاط مختلف کش��ور ) محل تدفين اين 
شهدا( وجود دارد که در اين يادمان ها ۹ هزار 
ش��هيد والامقام دفن شده اند.وي در مورد 
يادمان هاي دفاع مقدس نيز اظهار کرد: تا س��ال ۱۳۹۱ ميزان 
پيش��رفت فيزيک��ي يادمان هاي دف��اع مقدس ۳۰ درصد بود که 
اين مقدار هم اکنون به ۷۰ درصد رس��يده و تا س��ال ۱4۰۰ اين 
يادمان ها تکميل نهايي مي شوند.سردار کارگر در خصوص حوزه 
نشر نيز افزود: تا سال ۹۳ تعداد ۷۰۰ عنوان کتاب با موضوع دفاع 
مقدس به چاپ رسيده و از سال ۹۳ تاکنون اين رقم به ۲ هزار جلد 
افزايش يافته و سهميه هر استان در طول سال چاپ حداقل ۳۰ 
عنوان کتاب است.رئيس بنياد حفظ آثار و نشر ارزش هاي دفاع 
مقدس از تلاش براي ثبت آزادسازي شهر مهران در تقويم ملي 
در شوراي انقلاب فرهنگي کشور خبر داد و تاکيد کرد: با توجه 
به اهميت آزادسازي مهران و موقعيت کنوني اين شهر مسئولان 
بنياد حفظ آثار و نشر ارزش هاي دفاع مقدس براي ثبت ملي اين 

واقعه تلاش و رايزني خواهند کرد.

تجارت-استان اصفهان: معاون بهره برداري 
ش��رکت آبفا اس��تان اصفه��ان گفت: اکنون 
آبرس��اني به ۵۶ ش��هر از طريق س��امانه تله 
متري مديريت مي ش��ود تا ميان همه شهرها 
آب عادلان��ه توزيع ش��ود اي��ن در حاليت که 
امس��ال آبفا توجه وي��ژه ايي به عدالت توزيع 
آب ش��رب بين مش��ترکين داشته است.ناصر 
اکبري افزود: در ش��رکت آبفا استان اصفهان 

برخورداري زيرس��اخت تله متري باعث ش��ده که دقيقا س��هم آب در 
هرساعت که ميان شهر ها و نقاط مختلف شهر در شبانه روز توزيع 
مي ش��ود مشخص باش��د. امسال کاملا به اين موضوع توجه داشته 
ايم. اکبري با اعلام اينکه زيرساخت هاي اساسي تله متري در شهر 
اصفهان و سامانه آبرساني اصفهان بزرگ ايجاد شده تصريح کرد: در 
بسياري از شهرهاي کشور سامانه تله متري داريم، ولي سامانه اي که 
فرمان بگيرد نداريم.معاون بهره برداري شرکت آبفا استان اصفهان 
تصريح کرد: اقدامات اساسي و زيرساختي در شبکه آب استان انجام 
شده که امروز توانسته ايم با حداقل فشار بتوانيم از شرايط بحران عبور 
کنيم.وي با بيان اينکه حدود يک دهه است خشکسالي بر کشور و 
استان اصفهان حاکم شده است اعلام کرد: وقوع پديده خشکسالي 
در بس��ياري از نقاط کش��ور و به ويژه در اس��تان اصفهان منجر شد به 
مرور زمان ش��رايط تامين آب بدتر ش��ود و ما اقدامات اساس��ي جهت 
تامين منابع جديد انجام داديم که بتوانيم در شرايط بحران بهتر منابع 

و مصارف مديريت کنيم. معاون بهره برداري 
آبفا استان اصفهان خاطرنشان ساخت: سال 
۸۸، آب حدود ۱۷ متر معکب برثانيه به طرح 
آبرس��اني اصفهان بزرگ تخصيص مي يافت 
ک��ه ام��روز اين رقم به ۱۰ متر مکعب کاهش 
يافته است همچنين .در سال گذشته حدود ۸ 
ده��م متر مکعب آب بر ثانيه آبدهي چاه هاي 
فلمن بوده که الان چاههاي فلمن را در مدار 
نداريم. اکبري با اشاره به ديگر منابع آبي زيرزميني عنوان کرد:درحال 
حاض��ر ديگر مناب��ع زيرزميني همانند چاههاي متفرقه که مي تواند 
بخشي از نياز آبي را تامين کند آبدهي آنها بسيار کاهش يافته بعنوان 
مث��ال آبده��ي چاه��اي متفرقه که در گذش��ته ۲ و نيم متر مکعب بر 
ثانيه بوده امروز به يک متر مکعب رسيده است.معاون بهره برداري 
ش��رکت آبفا اس��تان اصفهان با بيان اينکه حدود 4۰۰ چاه شناسايي 
ش��ده و بررس��ي هاي کيفي و ش��يميايي و ميکروبي را انجام داده ايم 
اظهارداشت:هم اکنون حدود ۱۰۰ چاه مورد تاييد شده و متناسب با 
شرايط وارد شبکه مي شود، البته با شبکه بهداشت اصفهان هماهنگي 
کامل داريم و امکان ندارد چاهي که دچار مش��کل باش��د بدون تاييد 
بهداشت وارد شبکه شود.وي افزود: سال ۸۸، پرت شبکه آب بيش 
از ۲۵ درص��د ب��وده ک��ه رقم بالايي به حس��اب مي آمد که اکنون اين 
رقم به ۱۶.۲ درصد رسيده است که اين امر بخاطر اقدامات اساسي 

از جمله اصلاح شبکه فرسوده انجام گرديده حاصل شد .

تجارت-اسـتان مرکزي: مدير کارخانه ش��رکت 
آلومينيوم اراک )ايرالکو( گفت: صادرات ش��مش 
خ��ام آلميني��وم به مثابه خام فروش��ي اس��ت و در 
اين راس��تا ايرالکو با اجراي طرح هاي توس��عه اي 
نظير افزايش ظرفيت توليد بيلت به دنبال توليد و 
صادرات مواد با ارزش افزوده بالاتر اس��ت.محمد 
گودرزي در نشس��ت خب��ري در جمع خبرنگاران 
اف��زود: عمده محصول تولي��دي در کارخانه هاي 
آلومينيوم کش��ور، ش��مش کار نش��ده با وزن يک 
هزار پوند اس��ت و عمده آن در ايرالکو و المهدي 
توليد مي شود.مدير کارخانه آلومينيوم اراک گفت: 
ظرفيت بيلت سازي در ايرالکو به اندازه اي نيست 
که بتواند همه شمش ها را به اين محصول تبديل 
کند، زيرا هم ظرفيت توليدي کارخانه پايين بوده و 
هم خطوط آن قديمي شده که بر اين اساس مقدار 
زيادي از محصولات توليدي به صورت ش��مش 
کار نش��ده صادر مي ش��ود.وي ادامه داد: در ايرالکو 
قابليت تبديل اين ش��مش به بيلت به عنوان يک 
محص��ول ب��ا ارزش افزوده بالا وجود دارد و در اين 

پيوند ساخت يک کارگاه جديد توليد بيلت با ظرفيت 
ساليانه ۵۰ هزار تن در دستور کار است که فرصت 
بيشتري براي توليد و عرضه بيلت با کيفيت قابل 
رقابت با کشورهاي خارجي و منطقه فراهم مي کند.
گودرزي بيان کرد: در صورت رفع مشکلات فني 
و آغ��از تولي��د در ماه ه��اي آينده، مجموع ظرفيت 
توليد بيلت ايرالکو به ساليانه ۸۰ هزار تن افزايش 
خواهد يافت.وي تاکيد کرد: اين شرکت صادرات 
شمش خام را به مثابه خام فروشي دانسته و بر اين 
اس��اس در مقوله صنايع  پايين دس��تي در تلاش 
است تا آلومينيوم توليدي ذوب مجدد نشود.مدير 
کارخانه ايرالکو ادامه داد : ذوب شمش آلومينيوم 
با اکس��يد و پرت ش��دن دس��ت کم ۲ درصدي اين 
فلز و صرف منابع انرژي همراه اس��ت و افزايش 
هزينه ها را به دنبال دارد.وي در پاس��خ به پرس��ش 
ديگ��ر ايرنا در خصوص س��رمايه گذاري خارجي 
انجام شده در ايرالکو خاطرنشان کرد: در مقوله اند 
ضرورت دارد که از س��رمايه هاي داخلي و خارجي 
استفاده کنيم و به همين منظور از سرمايه گذاران 

مختل��ف دع��وت به همکاري ش��ده اما تاکنون به 
نتيجه نرسيده است.گودرزي بيان داشت: ايرالکو 
همچنان متقاضي سرمايه گذاري هاي بيشتر است 
تا از خروج ارز از کش��ور جلوگيري ش��ود.به گفته 
اين مس��ئول، س��اليانه ۵۵ هزار تن آند پخته شده 
توس��ط ايرالکو از خارج وارد مي ش��ود که زيبنده 
ش��رکتي با قدمت حدود نيم قرن نيست.گودرزي 
در ادامه با اش��اره به جدي بودن مس��ئله تحريم ها، 
اب��راز امي��دواري کرد تحريم ه��ا کمترين اثر را در 
برنامه هاي توليدي اين شرکت داشته باشد و يادآور 
شد در دوره پيشين تحريم ها نام ايرالکو در فهرست 
تحريم کشورهاي اروپايي قرار داشت اما با مديريت 

مناس��ب از وضعيت بحراني عبور کرديم.به گفته 
وي، تحريم ها س��خت تر ش��دن تامين مواد اوليه و 
قطعات مورد نياز شرکت را به دنبال خواهد داشت 
که از جمله در زمينه تامين پودر آلومينا که بخشي 
از آن از کارخانه جاجرم تامين مي شود، بايد برنامه 
ريزي داشته باشيم .گودرزي يادآور شد : مشکلات 
تامين ارز ،تبادلات پولي و مالي، مش��کلات ورود 
کش��تي ها و غيره از جمله مس��ائلي بود که در دور 
پيش��ين تحريم ها با آن مواجه ش��ديم .وي اضافه 
کرد: در س��ال هاي گذش��ته و پس از برجام موفق 
شديم طرح هاي توسعه اي را با فناوري هاي جديد 
به اجرا برس��انيم ،بر اين اس��اس انتظار نمي رود که 
تحريم ها مشکلي در اين زمينه به وجود آورد.مدير 
کارخانه شرکت آلومينيوم اراک اظهار داشت: براي 
س��ال هاي آينده طرح هاي افزايش ظرفيت توليد 
و س��اخت نيروگاه اختصاص��ي همچنين تکميل 
پروژه ان��د س��ازي در منطقه خيرآب��اد )واقع در ۳۰ 
کيلومتري اراک( و س��اخت خطوط احياي جديد 
آلومينيوم را در برنامه داريم.وي همچنين در پاسخ 

به پرسشي در خصوص کمبود شمش آلومينيوم در 
صنايع پايين دستي خاطرنشان کرد : ظرفيت توليد 
پودر آلومينا در کارخانه جاجرم ۲4۰ هزار تن در سال 
است و اخيرا اين شرکت اقدام به اجراي طرح توليد 
و احياي آلومينيوم کرده اس��ت که در اين صورت 
حدود نيمي از توليد پودر آلومينا در همين ش��رکت 
مصرف خواهد شد .گودرزي گفت: بر اين اساس 
ايرالکو نيازمند واردات بقيه پودر آلومينيوم مورد نياز 
خود از خارج اس��ت که در اين راس��تا بايد پرداخت 
ارز يا شمش خام صادر کند.مدير کارخانه شرکت 
آلومينيوم اراک افزود : اين شرکت قبلا تا ۶۰ درصد 
شمش توليدي خود را براي واردات مواد اوليه مورد 
نياز صادر مي کرد اما امروز به دنبال کاهش صادرات 
و استفاده از ارز صادراتي براي تامين مواد اوليه است 
.وي در عين حال يادآور شد: با مشکلات ارزي پيش 
آمده و تنگناهاي ثبت سفارش، مجبور به افزايش 
صادرات ش��مش خام آلومينيوم براي واردات مواد 
اوليه هستيم، اما اميدواريم دولت با تخصيص ارز 

4۲۰۰ توماني به ياري ايرالکو بيايد.

تجارت-علي کيواني - فردوسـيه : طي مراس��مي با 
حضور حجت الاسلام والمسلمين اسلامي مدير کل 
محترم مديريت عملکرد ، بازرس��ي و امور حقوقي 
اس��تانداري تهران به همراه معاونين و هيات همراه 
،عليرضا اسدي شهردار فردوسيه ، کاشاني پور رييس 

شورا اسلامي شهر ، رسولي عضو شورا شهر ، درخشان 
معاون فني و شهرسازي ، رياضي پور معاون اداري 
مالي ، مهندس ملکي مس��ئول بازرس��ي شهرداري 
شهريار، رهگذر مسئول حراست شهرداري ، آجرلو 
مسئول سابق بازرسي شهرداري فردوسيه و عبدي 

مسئول وقت بازرسي شهرداري توديع و معارفه شدند 
.در اين مراس��م مدير کل بازرسي استانداري تهران 
ضمن تقدير از عملکرد آقاي آجرلو مس��ئول اس��بق 
بازرسي در مدت تصدي خود از مسئول جديد خواست 
تا با دقت نظر بيشتر در اين راه تلاش و کوشش نمايد 

.وي افزود : بازرسي به عنوان يکي از بازوان شهرداري 
توانسته کمک حال روند اداري و فعاليتي شهرداريها 
باش��د که در اين راس��تا خوش��بختانه در شهرداري 
فردوس��يه ش��اهد روند رو به رش��د بوده ايم. در ادامه 
ش��هردار فردوسيه نيز ضمن اشاره به تعامل سازنده 

اداره بازرسي شهرداري در جهت ارباب رجوع مداري 
و نظارت بيشتر و ايجاد وجدان کاري افزون تر در بين 
کارمندان گفت : اداره بازرسي توانسته در راستاي اين 
اهداف گامهاي ارزنده اي بردارد که لازم ميدانم از برادر 

بزرگوارم آقاي آجرلو تقدير و تشکر نمايم .

رئيس کميس��يون آم��وزش، تحقيقات و فناوري 
مجلس، گفت: حل مش��کلات آموزش وپرورش 
نيازمند عزم ملي است. به گزارش مهر، محمدرضا 
ع��ارف ادامه داد: پرس��ودترين س��رمايه گذاري، 
سرمايه گذاري در بخش آموزش  و پرورش است و 
سرمايه گذاري در اين بخش، پيش  نياز و زيرساخت 
ارتقاي کيفيت در قس��مت هاي مختلف جامعه و 

موجب مصونيت جامعه اس��ت. رئيس کميسيون 
آموزش، تحقيقات و فناوري مجلس خاطرنشان 
کرد: بخشي از ناهنجاري هاي امروز جامعه ناشي 
از وضعي��ت تربيت��ي برخي افراد در دوره نوجواني و 
دانش آموزي آن ها است و اين مسئوليت بر عهده 
معلمان آن زمان بوده است؛ بنابراين هيچ قشري 

تأثيرگذارتر از فرهنگيان در جامعه وجود ندارد.

عارف با اش��اره به تمرکزگرايي در همه بخش ها 
ازجمله؛ آموزش وپرورش اشاره و اظهار کرد: پس 
از پيروزي انقلاب برخي معتقد به تمرکزگرايي و 
حذف مدارس غيردولتي بودند درحالي که امروز به 
اين نتيجه رسيديم که بايد به سمت اجراي اصل 44 
قانون اساسي و تقويت مشارکت بخش خصوصي 
در فرآيند آموزشي و پرورشي برويم. وي ادامه داد: 
با توجه به محدوديت منابع مالي، حل مشکلات 
مالي آموزش وپرورش نيازمند عزم ملي اس��ت و 

آموزش وپرورش بايد توس��ط بخش هاي مختلف 
در اولويت قرار گيرد و براي حل مش��کلات بايد 

برنامه هاي راهبردي درازمدت را ارائه دهيم.
رئيس کميس��يون آم��وزش، تحقيقات و فناوري 
مجلس ضمن تش��کر از وزير آموزش وپرورش به 
خاط��ر عزم ج��دي در حذف آزمون ها در مدارس، 
اظهار کرد: تا ۱۰ س��ال قبل متقاضي دانش��گاه ها 
بيش از ظرفيت بود، اما امروزه که متقاضي کمتر 
از ظرفيت اس��ت چه ضرورتي دارد کنکور برگزار 

شود، لذا حداقل در رشته هايي که ظرفيت ها خالي 
مانده اس��ت کنکور حذف ش��ود. عارف با اشاره به 
فضاي مجازي گفت: امروزه با حذف هيچ کاري 
در فض��اي مج��ازي نمي توان انجام داد، بلکه بايد 
برخورد قوي داشت و فضاي مجازي را در خدمت 
تعليم و تربيت انقلاب قرار دهيم. اين نماينده مردم 
ته��ران در مجل��س همچنين در پايان به ضرورت 
ايجاد شرايط بروز خلاقيت در مدارس و دانشگاه ها 

تاکيد کرد.

حذف کنکور باجديت پيگيري شود


